
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 25. juni 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål K

Idet der henvises til artiklen 23/6-2018 i Nordjyske Stiftstidende ”Mangeårig

leverandør til forsvaret vraget”, bedes ministeren forklare, hvorfor der stilles

så specifikke krav til danske virksomheder, der ønsker at levere materiel til

forsvaret, at de end ikke kan blive prækvalificerede, selvom de har leveret alt

det materiel, som forsvaret benytter i dag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Jan Johansen

næstformand
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